
НАЦИОНАЛЕН СЪВЕТ ЗА РАДИО И ТЕЛЕВИЗИЯ 
 

П Р О Т О К О Л 
№ 14 

от редовно заседание, състояло се на 12.02.2001 г. 
 
ПРИСЪСТВАЛИ: Александър Томов, Бойка Янчева, Валентина Радинска, доц. 
Георги Лозанов, Димитър Коруджиев, Иван Драганов, Ивайло Петров, Йосиф 
Сърчаджиев, Светлана Божилова.  
 
ОТСЪСТВАЛИ: - няма. 

 
ДНЕВЕН РЕД: 
 
1. Обсъждане предложението на ДКД за промяна на срока по т. 6 от 

индивидуалната лицензия; 
2. Среща с представители на протестиращите радиоработници и журналисти и 

генералния директор Иван Бориславов; 
3. Среща с генералния директор на БНР – Иван Бориславов. 
 
Заседанието  е водено от Александър Томов и протоколист Снежана Милева. 
 
ПО ТОЧКА ”ПЪРВА”: 
 
Националният съвет за радио и телевизия разгледа писмо с вх. № 06-01-
06/09.02.2001 г. от Иван Таушанов, председател на Държавната комисия по 
далекосъобщения и по-специално приетото на редовно заседание на ДКД 
мотивирано решение да се приеме и да бъде предложено на Националния съвет за 
радио и телевизия да реши “удължаване на срока за стартиране разпространението 
на радиопрограма, съгласно т. 6 от лицензиите за радиодейност.”, като 
предложението е срокът по т. 6.1. да бъде променен  от 6 на 12 месеца, считано от 
датата на издаване на лицензията.” 
Националният съвет за радио и телевизия обсъди и прие представените  мотиви за 
решението на  Държавната комисия по далекосъобщения и като взе  предвид  
условията за дейността на радиооператорите и на основание чл. 32, ал. 1, т. 12 и т. 9 
от Закона за радиото и телевизията реши: 
Текста на проекта за индивидуална лицензия за радиодейност се изменя както 
следва: 
1. Изменя се текста на първото изречение от съдържанието на точка   6.1. по 

следния начин: 
“6.1.  ЛИЦЕНЗИРАНИЯТ е длъжен да осигури разпространение на 
програмата си не по-късно от 12 месеца от датата на издаване на 
лицензията. 

2. Второто изречение на точка 6.1 не се променя и запазва съдържанието си. 
 
Националният съвет за радио и телевизия възлага на Любомир Каримански, експерт 
в отдел “Международен” да проучи практиката в някои европейски страни относно 
срок, в който лицензираните оператори за осъществяване на телевизионна дейност 
са длъжни да осигурят разпространението на програма, както и времето необходимо 
за технологично оборудване. 
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ПО ТОЧКА ”ВТОРА”: 
 
Националният съвет за радио и телевизия проведе среща генералния директор на 
Българско национално радио – Иван Бориславов и представители на  журналисти от 
БНР, защитаващи двете страни в конфликта – за и против избора на Иван 
Бориславов за генерален директор. На срещата е направен аудиозапис.  
 
ПО ТОЧКА ”ТРЕТА”: 
 
Генералният директор на БНР представи за одобрение членовете на Управителния 
съвет: Поля Станчева, Александър Бръзицов, Величко Конакчиев и Георги Стоянов. 
Иван Бориславов информира НСРТ за направения от него избор на директори на 
отделните програми – за радио България – Райна Константинова, за програма 
“Христо Ботев” – Николай Павлов и за програма “Хоризонт” Цоня Събчева. Г-н 
Бориславов изрази мнение, че днешната среща е апогея и протестите ще започнат да 
затихват и напрежението ще спадне, хвърлени мостове и се надява на положителни 
резултати в диалога с протестиращите журналисти. Директорите на програмите ще 
осъществят диалог с хората отвътре и ще съдействат за решаване на проблемите. 
Ситуацията налага бързи управленски решения и той има нужда от капацитета на 
Управителния съвет. 
 
Г-н Драганов смята, че директорът на програма “Хоризонт” трябва да е силна и 
авторитетна фигура, тъй като протестите идват от там. Според него трябва да се 
сформират Програмен съвет, Съвет за технологично развитие и Съвет за стопанско 
и икономическо развитие и да работят в пълна прозрачност. Той се надява г-н 
Бориславов да обмисли още веднъж своите решения в този контекст. 
 
Доц. Лозанов счита, че от професионална и морална гледна точка не бива да 
обсъждат УС, докато не спрат протестите в БНР. В тази ситуация логиката налага да 
се води диалог и да се постигне консенсус с протестиращите дори на професионално 
ниво, доверието трябва да се подкрепи отдолу. Това е проблемът, който трябва да 
бъде решен. 
 
Г-жа Божилова подкрепи доц. Лозанов и допълни, че в този състав, предложен от 
г-н Бориславов, УС ще създаде допълнително напрежение, необходими са личности, 
които ще бъдат приети от колегията и ще могат да водят вътрешен диалог с хората. 
Според г-н Коруджиев протестите ще утихнат и настоя да утвърдят по-скоро 
състава на УС. 
 
Националният съвет за радио и телевизия реши да проведе следващото си заседание 
на 13. 02.2001 год. от 11.00 ч., на което ще обсъди, предложенията на генералния 
директор на БНР Иван Бориславов за състава на Управителния съвет. 
Националният съвет за радио и телевизия реши да приеме за легитимен изразения 
по телефона вот “за” или “против” утвърждаването на УС на БНР, от страна на 
Йосиф Сърчаджиев и Валентина Радинска, които няма да могат да присъстват на 
заседанието поради неотложни ангажименти. 
 
Приложени документи към протокол № 14 от 12.02.2001 год.: 
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1. Писмо с вх. № 02-00-06 от Иван Бориславов, генерален директор на БНР. 
 
ЧЛЕНОВЕ НА НСРТ: 
 

Б. Янчева  В. Радинска:  
 . . . . . . . . . . . . . .   . . . . . . . . . . . . . .  
Доц. Г. Лозанов:  Д. Коруджиев:  
 . . . . . . . . . . . . . .   . . . . . . . . . . . . . .  
Ив. Петров:  Й. Сърчаджиев: Отсъства 
 . . . . . . . . . . . . . .   . . . . . . . . . . . . . .  
Св. Божилова:    
 . . . . . . . . . . . . . .    
    
Ал. Томов  Ив. Драганов  
 . . . . . . . . . . . . . .   . . . . . . . . . . . . . .  
 Председател  Секретар 

 


